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Política

NÚRIA LANGA  ICV - INDEPENDENTS DE BANYOLES

“Seguirem amb il·lusió”
28/05/11 02:00 - BANYOLES - RAMON ESTÉBAN

Els ecosocialistes banyolins han conservat la regidoria aconseguida el 2007.

Esperaven arribar a dos regidors?

Sí, ho esperàvem després d'haver fet molta feina, i ben feta, en aquest mandat. De totes maneres, proporcionalment hem tingut més suport que fa
quatre anys. Tot i l'abstenció, ens hem mantingut, i això no ho pot dir tothom.

Al 2007 s'hauria arribar al sostre d'ICV a Banyoles?
És difícil de dir. Influeix molt l'índex de participació. Al 2007 n'hi va haver molt més que aquest cop, i al 2003 encara més. També influeix el nombre
de grups que es presenten... Els partits d'esquerra, que solem tenir un votant més crític, rebem les conseqüències de la impressió que té la gent que
tots els partits som igual. En la mala imatge de la política acabem rebent justos per pecadors.

La feina de l'oposició costa molt que arribi al ciutadà.

Sí, molt més. Me n'he adonat en aquestes eleccions. Temes tan importants com el del pla general o el canvi de model de gestió de l'aigua han tingut
una difusió limitada. Hem mirat d'arribar a tothom, però els nostres mitjans no són els mateixos que els que tenen els que estan al govern. A més, ens
deixen participar poc: per exemple, no podem anar a les reunions del pla de barris; a les trobades municipals amb els veïns, tampoc. I ja no parlem
del consorci de l'Estany, el consorci esportiu, el consorci de Benestar Social...

I ara, una majoria absoluta governant. Com afrontaran aquesta nova etapa?

A efectes pràctics fins ara ja n'hi havia una, de majoria absoluta. Com ho afrontarem? Doncs seguirem treballant amb il·lusió.

El reelegit alcalde ha anunciat que administrarà la majoria absoluta amb seny. Se'l creu?

No, però li donem una oportunitat. Què vol dir seny? Veurem què passa. Pels pròxims anys tenim una sèrie de temes importants a resoldre -l'aigua,
les hortes de sota monestir, etc.- i quan es tractin l'alcalde tindrà l'oportunitat d'exercir aquest seny que diu.

Darrera actualització ( Dissabte, 28 de maig del 2011 02:00 )
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